
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 24. april 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 970 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 970:  

” Det oplyses i dokumentet ”Håndtering af COVID-19: Omstilling og gradvis øget akti-

vitet i Sundhedsvæsenet” udsendt af Sundhedsstyrelsen den 10. april 2020, at der i 

sundhedsvæsenet på ”flere områder ses et bekymrende fald i aktiviteten siden ni-

veauet forud for epidemiens begyndelse i Danmark”. Ministeren bedes på den bag-

grund redegøre for nedgangen i antallet af patienter, der henvises i pakkeforløb for 

kræft. Ministeren bedes inkludere en opgørelse fordelt på regioner.” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til mit svar på SUU alm. del – svar på spm. 901, hvor det fremgår, at 

Sundheds- og Ældreministeriet i samarbejde med Sundhedsdatastyrelsen er ved at se 

på, hvorledes ventetidspuklen og aktivitet i sundhedsvæsenet i forlængelse af genåb-

ningen kan monitoreres. 

 

Det kan derfor på nuværende tidspunkt ikke oplyses, hvad nedgangen i antallet af pa-

tienter, der henvises til pakkeforløb for kræft har været. 

 

 

Med venlig hilsen 
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